
Møte i Parlamentet 7 (PM7 2021)
ons. 15. desember 2021, 10.00 - 15.40

Videokonferanse

Agenda

Møtestart

Velkommen ved leder

Orientering 

PM-21/01 - Konstituering

Beslutning Møteleder

OTRS-sak: 

Saksgang: Sentralstyret

Saksoppmelder: Gesine Fischer

Opphav: Konstitusjonelt

Saksfremlegg:

Innkalling, saksliste, tidsplan og fravær skal behandles, samt at møteleder, protokollfører, tellekorps og to personer til å signere
protokoll for møtet skal velges.

PM-21/01.1 - Innkalling

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Førstegangsinnkalling til møtet ble sendt ut via mail 25. november. 
Andregangsinnkalling sendes ut fem virkedager før møtet, 8. desember.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Innkalling godkjennes

PM-21/01.2 - Saksliste og tidsplan

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Saksliste og tidsplan ligger vedlagt i saken.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

     1. Saksliste godkjennes
     3. Den ettermeldte saken "PM-21/49 - Eksamen og vurdering Vår og Høst 2021" realitetsbehandles
     4. Utvidet tidsplan godkjennes

Øvrige forslag til vedtak/Innstilt avvist av Sentralstyret:

     2. Tidsplan godkjennes

Øvrige forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:

     5. Den ettermeldte saken "PM-21/50 - Omdirigering av midler fra semesteravgiften vedtatt av SINN-styret"
realitetsbehandles
     6. Alternativ tidsplan godkjennes

10.00 - 10.05
5 min

10.05 - 10.20
15 min
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Forslag 3 og 4 har blitt trukket, da saksoppmelder ikke har mulighet til å delta på møtet.

 PM-21-01.2 Vedlegg 01 - Tidsplan for PM7 15.12.2021.pdf (1 sider)
 PM-21-01.2 Vedlegg 02 - Utvidet tidsplan for PM7 15.12.2021.pdf (1 sider)
 PM-21-01.2 Vedlegg 03 - Oppmeldingsskjema - Eksamen og vurdering Vår og Høst 2021.pdf (1 sider)
 PM-21-01.2 Vedlegg 04 - Alternativ tidsplan for PM7 15.12.2021.pdf (1 sider)

PM-21/01.3 - Valg av møteledelse

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Det må velges minst to personer til å føre ordet, være bisitter, innhente forslag til endringer, styre talerlista og ellers administrere
møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Henrik Wangberg velges som en del av møteledelsen
2. Bård Ræstad velges som en del av møteledelsen
3. Erling Relling velges som en del av møteledelsen
4. Andreas Gjerstad Møllerhagen velges som en del av møteledelsen
5. Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen velges som en del av møteledelsen

Øvrige forslag til vedtak/Ikke behandlet av Sentralstyret:

     6. Sonja Tan Nguyen velges som en del av møteledelsen

PM-21/01.4 - Valg av protokollfører

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Det må velges noen til å føre protokoll for møtet

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Bård Ræstad velges til å føre protokoll for møtet

PM-21/01.5 - Valg av noen til å signere protokollen

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

To personer skal velges til å signere og godkjenne protokollen for møtet. Det er sedvane at disse personene er
parlamentsdelegater.

Forslag til vedtak:

Noen oppnevnes under møtet

PM-21/01.6 - Behandle fravær

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Jf. Vedtektene §2.3 har parlamentsdelegatene, Arbeidsutvalget, Kontrollkomiteen, og minst én studiestedsleder på vegne av
Sentralstyret møteplikt på parlamentsmøter.

Fravær meldes via nettskjema minimum fire dager før møtet. Oppmøte fremgår av Kontrollkomiteens registrering under møtet.
Kontrollkomiteen legger frem hvem som har meldt sitt fravær innenfor fristen under møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Deltagere med møteplikt som har meldt sitt fravær innenfor de gitte fristene får godkjent fravær
2. Deltagere med møteplikt som ikke har meldt sitt fravær innenfor de gitte fristene får ikke godkjent fravær

PM-21/01.7 - Valg av tellekorps

Beslutning Møteleder

Saksfremlegg:

Det må velges minst to personer som skal telle stemmer, både ved voteringer og valg som gjennomføres under møtet.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:
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1. Kontrollkomiteen velges til å sitte i tellekorpset
2. Møteledelsen velges til å sitte i tellekorpset

Orienteringssaker

PM-21/02 - Orienteringer: Status siden forrige møte

Orientering Møteleder

OTRS-sak: 20055702

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Gesine Fischer

Opphav: Sedvane

Bakgrunn:

Parlamentet orienteres om status siden forrige parlamentsmøte.

Saksfremlegg:

Orienteringene skal gi Parlamentet innsikt i arbeidet som har vært siden siste møte i Parlamentet. Orienteringene skal
fortrinnsvis sendes inn skriftlig i forkant av møtet og leses opp av saksframlegger under møtet.

Orienteringene blir behandlet enkeltvis.

PM-21/02.1 - Orientering fra Arbeidsutvalget (AU)

Orientering Sonja Tan Nguyen

PM-21/02.2 - Orientering fra Sentralstyret (SST)

Orientering Jørn Luvåsen

Skriftlige orienteringer ligger vedlagt.

 PM-21-02.2 Vedlegg 01 - Orienteringer fra Sentralstyret til PM7 2021.pdf (4 sider)

PM-21/02.3 - Orientering fra Kontrollkomiteen (KK)

Orientering 

PM-21/02.4 - Orientering fra Valgkomiteen (VK)

Orientering 

PM-21/02.5 - Orientering fra Høgskolestyret

Orientering 

PM-21/02.6 - Orientering fra SINN

Orientering 

PM-21/02.7 - Orientering fra andre råd og utvalg

Orientering 

PM-21/02.8 - Orientering om nasjonal studentpolitikk

Orientering 

10.20 - 11.05
45 min
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Pause

PM-21/47 - Orientering fra Høgskolen i Innlandet

Orientering Stine Grønvold

OTRS-sak: 20122162

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen

Opphav: Høgskolen i Innlandet

Bakgrunn:

Ettersendes

Saksfremlegg:

Ettersendes

PM-21/03 - Suppleringsvalg til Parlamentet

Valg Allan Skogsholm-Gutiérrez

OTRS-sak: 20085282

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Allan Skogsholm

Opphav: Valgkomiteen

Bakgrunn:

Grunnen for at vi avholder suppleringsvalg er for at stemmene til studiestedene på best mulig måte skal komme frem gjennom
året. Dette gjøres best i parlamentet, og det er derfor mulig å bli med i dette organet også utover hovedvalget i januar.

Saksfremlegg:

Det er en kandidat fra Hamar/Lillehammer som vil stille til PM7.

PM-21/44 - Budsjett 2022

Diskusjon Sonja Tan Nguyen

OTRS-sak: 20122164

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Sonja Tan Nguyen

Opphav: Vedtektenes § 2.5

Bakgrunn:

[...] Rammebudsjettet for kommende år skal meldes opp for parlamentet ved andre ordinære møte før budsjettårets start,
som normalt vil være andre ordinære møte på høstsemesteret. Parlamentet skal godkjenne rammebudsjettet senest ved
siste ordinære møte før budsjettårets start, jf. Vedtektene § 2.5 (2), 2. og 3. punktum.

På det forrige parlamentsmøtet (PM6) som ble avholdt 18. november 2021 ble denne saken ble behandlet som en
diskusjonssak, hvor Parlamentet fikk muligheten til å komme med sine innspill til budsjettet. Kontrollkomiteen hadde tolket
Vedtektene § 2.5 (2), 2. og 3. punktum til at saken «PM-21/44 - Budsjett 2022» kunne behandles som en diskusjonssak på
dette møtet. Ifølge Vedtektene må rammebudsjettet også vedtas ved siste parlamentsmøte og før utgangen av året.

På bakgrunn av innspillene som kom frem under behandlingen av saken vil Parlamentet bli presentert for et forslag til budsjett
for 2022. I saksframlegget vil jeg forsøke å presentere forslag til budsjett på en ryddig og oversiktlig måte, ved å gjøre rede for
hver enkelt overordnede ramme i budsjettet hvor det er satt av midler og hvilke prioriteringer som har blitt gjort.

Saksfremlegg: 

11.05 - 11.15
10 min

11.15 - 11.25
10 min

11.25 - 11.35
10 min

11.35 - 12.15
40 min
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I forslag til budsjett 2022 har vi tatt utgangspunkt i tilbakemeldingene og innspillene som kom frem under forrige
parlamentsmøte. For å utarbeide forslag til budsjett har vi også sammenliknet og sett nærmere på budsjett og regnskapet for
(2018), 2019 og 2020. I tillegg har vi forsøkt å se budsjettet i sammenheng med utgiftene for organisasjonen i overgangen fra
gammel til ny organisasjonsstruktur. Dette har lagt grunnlaget for forslaget som nå blir lagt frem til behandling i Parlamentet.

De innspillene som kom frem under behandlingen av sak «PM-21/44 - Budsjett 2022» som gjelder budsjettet for
fellesavdelingen er følgende:

-        Opplæring og seminarer oppleves som viktig, og burde være en prioritering

-        Det bør brukes mer midler på promotering av StInn

-        Det bør settes av penger for å gjøre overgangen til ny StInn-modell så enkel som mulig

Vi regner med at inntektene vil være de samme som i fjor på 750 000 kr. Denne summen får du ved å legge sammen rammene
I-1 Driftstøtte HINN, I-2 Øremerkede midler fra HINN og I-3 Støtte semesteravgift (medlemsavgift/-kontingent). Disse
inntektene ligger til grunn for organisasjonens drift og prioriteringer, og videre vil det gjøres rede for hvordan midlene har blitt
fordelt. 

S-1 Sosiale goder

I denne budsjettrammen har det blitt budsjettert for 30 000 kr, mens det i budsjett 2021 ble satt av 76 000 kr. Grunnen til at det
ble satt av 76 000 kr er fordi det ble budsjettert for både nyttårsbord og sommerfest, samt for å kunne opprettholde
smitteverntiltak med større lokaler.

For budsjett 2022 har det blitt budsjettert for 30 000 kr som er tiltenkt sommerfesten. Denne summen har vi sett i sammenheng
med utgiftene fra tidligere sommerfester som har blitt gjennomført. Videre har det ikke blitt budsjettert for et nyttårsbord, siden
Parlamentet hadde vedtatt at det skulle arrangeres et julebord på det siste parlamentsmøtet. 

K-1 Kontor- og administrasjonskostnader

For kontor- og administrasjonskostnader har vi budsjettert for 155 920 kr. Det som blant annet må budsjetteres for i denne
rammen gjelder kostnadene for systemene Admincontrol og Rubic som koster 70 000 kr. Dette er faste kostnader som det må
budsjetteres for.

Det er også budsjettert for at organisasjonen kan trykke opp tillitsvalgthåndbøker og årsrapporter. Siden vi går over fra gammel
til ny organisasjonsstruktur våren 2022, vil det være behov for nye og oppdaterte tillitsvalgthåndbøker. Dette støttes opp av
innspillet fra Parlamentet om at det bør settes av midler for å gjøre overgangen til ny StInn-modell så enkel som mulig.

Til slutt er det satt av litt midler til andre kontor- og administrasjonskostnader, slik som drift av nettside (domenekostnad),
kontorrekvisita, porto osv. 

K-2 Møte- og reisekostnader Parlamentet

For møte- og reisekostnader knyttet til Parlamentet er det satt av 130 000 kr. Et parlamentsmøte inkludert reisekostnader og
møtemat koster ca. 10 000 kr. Det vil si at vi vil bruke ca. 30 000 kr for de tre parlamentsmøtene i vårsemesteret.

De resterende 100 000 kr er tiltenkt gjennomføringen av første Studenttingsmøte som avholdes høsten 2022. Dette vil være
utgifter knyttet til overnatting og mat, da møtet vil være større i omfang og gjennomføres over flere dager. I tillegg har vi
budsjettert for at det vil være flere deltakere på dette møtet. 

K-3 Møte- og reisekostnader Sentralstyret

Denne budsjettrammen gjelder møte- og reisekostnader knyttet til Sentralstyret, hvor det er blitt satt av 33 000 kr. Her har vi tatt
utgangspunkt i regnskapet fra 2019, hvor deltakerne kunne møtes fysisk på alle møtene. I 2022 vil det avholdes minst åtte
sentralstyremøter, hvor fem av disse vil inkludere to ekstra personer på grunn av overgangen til ny organisasjonsstruktur.

K-9 Møte- og reisekostnader Studentrådene

I 2021 ble det ikke budsjettert noe midler til møte- og reisekostnader tilknyttet Studentrådene. Det er blitt budsjettert for 7000 kr i
denne rammen, slik at Arbeidsutvalget i større grad kan arbeide lokalt på studiestedsnivå. Det er lagt opp til at medlemmer av
Arbeidsutvalget kan delta fysisk på to studentrådsmøter ved hvert studiested. Dette kan eksempelvis kombineres med
oppfølging og opplæring av Studentrådsstyret. 

K-4 Andre møte- og reisekostnader

Denne budsjettrammen inneholder budsjetterte midler for møter i Arbeidsutvalget, Valgkomitéen og Kontrollkomitéen. I tillegg
har det blitt budsjettert for deltakelse på studentrådsstyremøter og evt. reisekostnader som ikke er i forbindelse med andre
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spesifikke aktiviteter i kontoplanen (eksempelvis møter og arrangementer). Det kan være reise knyttet til representasjon eller
studiestart (opplæring «lynkurs» for nyvalgte klassetillitsvalgte).

Det som er annerledes i denne rammen til sammenlikning med budsjett for 2019 og 2021 er at vi i forslag til budsjett 2022 har
satt av midler til studentrådsstyremøter. Dette kan ses i sammenheng med ramme K-9, hvor vi budsjetterer midler for oppfølging
og opplæring på lokalt nivå, samt muligheten for å delta på studentrådsstyremøter. 

K-5 Kurs, oppdateringer, seminar, representasjon og arrangementer

For den overordnede budsjettrammen «K-5 Kurs, oppdateringer, seminar, representasjon og arrangementer» er det budsjettert
for 350 000 kr. Disse midlene er blant annet tiltenkt gjennomføring av «kick-off» (grunnopplæring med
organisasjonskonsulentene), SuperWeekend og parlamentsmentsopplæring. I denne budsjettrammen er det også satt av
midler til møter og samlinger med Norsk Studentorganisasjon (NSO) og evt. overlapp for Arbeidsutvalget, Valgkomitéen og
Kontrollkomitéen.

Det er blitt budsjettert for 100 000 for kontoen som gjelder andre møter, oppdateringer o.l. Disse midlene er hentet fra
egenkapitalen, som er tiltenkt arbeidsmøter i avdelingene sentralt og møter knyttet til organisasjonsutviklingsprosjektet (OU-
prosjektet) (arbeidsmøter og kontrollmøter). 

K-6 Informasjonskostnader og markedsføring

Her er det blitt budsjettert for 95 000 kr som er satt av til rekrutteringsarbeid (StInn-stream), profilering av tilbud og merkenavn,
samt profileringsartikler. Dette er midler for aktiviteter der intensjonen er å rekruttere til verv, aktiviteter rundt informasjon om valg
til verv, samt skape oppmerksomhet rundt merkenavnet «StInn». Det er også satt av midler til innkjøp av ulike typer
profileringsartikler, slik som drikkeflasker, penner og håndbøker. 

K-8 Andre kostnader

«K-8 Andre kostnader» er en budsjettramme som inneholder ulike typer kontoer. Her har det blitt budsjettert for arbeidsklær og
verneutstyr, reparasjon og vedlikehold av utstyr til drift og investeringer. Det er satt av 150 000 kr til investeringer som er hentet
fra egenkapital. 

Arbeidsklær og verneutstyr vil i denne sammenhengen være T-skjorter og gensere med StInns logo til sentrale avdelinger.
Videre er det tenkt at midler som er satt av til reparasjon og vedlikehold av utstyr blant annet skal brukes til å reparere
mikrofonene våre.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Parlamentet vedtar rammebudsjettet for 2022
2. Øke summen i ramme S-1 til fellesavdelingen med 30 000 kr for å arrangere nyttårsbord

Kommentar fra Sentralstyret:

Sentralstyret hadde ikke rammebudsjettene til Lillehammer og Rena tilgjengelig når de innstilte i denne saken, men har tillit til at
de studentrådsstyrene kommer til å levere et forslag de kan støtte.

Hvis du ønsker å foreslå endringer i dette dokumentet, så skal du bruke FS3 – Forslagsskjema for økonomiske endringer
som er vedlagt i denne saken.                               

 PM-21-44 Vedlegg 01 - StInns rammebudsjett 2022 - Mangler Lillehammer og Rena.xlsx (6 sider)
 PM-21-44 Vedlegg 02 - Forslag 2.pdf (1 sider)
 FS3 - Forslagsskjema for økonomiske endringer.docx (1 sider)

Lunsjpause

PM-21/45 - Budsjett 2021

Beslutning Bård Ræstad

OTRS-sak: 20119279

Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet

Saksoppmelder: Bård Ræstad

Opphav: Organisasjonskonsulentene

12.15 - 12.55
40 min

12.55 - 13.15
20 min
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Bakgrunn:

StInn har to typer budsjett. Den første typen er rammebudsjett, som prioriterer bruk av penger igjennom noen få og store
rammer. Dette kan kun endres igjennom et vedtak i Parlamentet. Den andre typen er detaljbudsjett, som lar de utøvende
organene konkretisere hvordan de skal bruke midlene i hver ramme igjennom budsjettkontoer. Disse kan endres ved vedtak i
det utøvende organet som har ansvaret for det, som enten er Arbeidsutvalget eller det lokale studentrådsstyret.

Saksfremlegg:

Nå som budsjettåret holder på å nå slutten, så meldes denne saken opp så de utøvende organene kan foreslå endringer som
lar dem bruke opp budsjettet sitt.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Flytter 2000 kr fra ramme K-1 til K-8, 500 kr fra K-4 til K-8, og 1250 kr K-1 til K-8 i Blæstads rammebudsjett
2. Flytter 2000 kr fra ramme K-5 til K-8, 3500 kr fra K-6 til K-8 i Elverums rammebudsjett

 PM-21-45 Vedlegg 01 - Forslag 1.pdf (1 sider)
 PM-21-45 Vedlegg 02 - Forslag 2.pdf (1 sider)

PM-21/48 - Samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN

Beslutning Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

OTRS-sak: 20122121

Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet

Saksoppmelder: Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

Opphav: Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

Bakgrunn:

På årets PM4, under saken PM-21/29 - Velferdsfondet, Samfunnet og veien videre vedtok parlamentet at det skal utarbeides
en samarbeidsavtale mellom Samfunnet og StInn innen utgangen av 2021.
  
Fusjonen av Samfunnet har vært en krevende prosess, og spesielt økonomirapportering, overføring til nytt økonomisystem og
arbeidet rundt ny modell for fordeling av penger har vært tidkrevende. Fordi alt dette var essensielt for at Samfunnet skulle
kunne starte med et godt grunnlag som ny organisasjon, måtte dette prioriteres. Dette var mer komplekse prosesser enn man
hadde sett for seg, og konsekvensen av å prioritere dem var at vi ikke fikk så mye tid å jobbe med en samarbeidsavtale innen
utgangen av 2021 slik som vedtatt av parlamentet.

Saksfremlegg:

Nå nærmer det seg slutten av 2021, og vi er nødt til å utsette arbeidet med denne samarbeidsavtalen til 2022. Planen er å
begynne arbeidet allerede i 2021, men vi klarer ikke å komme i mål i 2021, spesielt sette av avtalen bør meldes opp til PM før
signering av StInn.

På grunn av dette ber jeg parlamentet sette en ny frist til å lage og ferdigstille denne samarbeidsavtalen.

Ettersom denne saken om avtalen meldes opp nå, så vil jeg også gjerne åpne opp for eventuelle innspill dere eventuelt har om
hva som bør være med i slik avtale.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

     2. Det skal utarbeides en samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN innen juni 2022
     3. Velferds- og læringsmiljøpolitisk ansvarlig i AU tar med seg innspillene fra diskusjonen med i betraktningen i utarbeidelsen
av samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN

Øvrige forslag til vedtak/Innstilt avvist av Sentralstyret:

     1. Det skal utarbeides en samarbeidsavtale mellom Stinn og StudINN innen mars 2022

Pause

13.15 - 13.45
30 min

13.45 - 13.55
10 min
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PM-21/39 - Fordeling av midler, og overgang til StudINN

Beslutning Emil Smedal Olin

OTRS-sak: 20119372

Saksgang: Sentralstyret, Parlamentet

Saksoppmelder: Erling Relling

Opphav: Velferdsfondets vedtekter § 10

Bakgrunn:

I sak PM-21/39 under PM6 2021 ble det vedtatt at fordelingen av penger skulle overføres til StudINN fra og med 01.01.2022.

Saksfremlegg:

Ifølge Velferdsfondets vedtekter § 10 må kan Velferdsfondet kun avvikles hvis Parlamentet bestemmer dette med kvalifisert
flertall på to møter. Dette betyr at Parlamentet må formelt gjøre dette vedtaket på nytt.

Forslag til vedtak/Innstilt vedtatt av Sentralstyret:

1. Velferdsfondet avvikles fra og med 01.01.2022, hvor StudINN tar over ansvaret for fordelingen av pengene.
2. Fordelingen vil framover skje med en fordelingsnøkkel som tar utgangspunkt i totalt antall registrerte studenter

 PM-21-39 Vedlegg 01 - Vedtekter for Velferdsfondet.pdf (2 sider)
 PM-21-39 Vedlegg 02 - Forslag 2 med begrunnelse.pdf (2 sider)

PM-21/50 - Omdirigering av midler fra semesteravgiften vedtatt av SINN-
styret

Beslutning Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

OTRS-sak: 20123407

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

Opphav: Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

Bakgrunn:

Denne saken dukket opp etter fristen for å sende inn saker til PM7, og derfor fikk jeg dessverre ikke meldt opp den inn til
PM7 tidsnok. Saken er nokså tidssensitiv, og selv den har blitt sendt etter fristen ber jeg parlamentet behandle den fordi den
er såpass viktig. Dersom saken ikke behandles på PM7, vil det være for sent for parlamentet å uttale seg om saken senere.

Studentsamskipnaden i Innlandet (SINN) finansieres delvis av semesteravgiften som alle studenter betaler. Den største delen av
semesteravgiften benyttes til både drift av samskipnaden og som subsidiering av tjenester som SINN tilbyr. En del av
semesteravgiften føres tilbake til studentene i form av støtte til studentdrevet aktivitet.

Hvert år vedtar styret i SINN hvor mye av semesteravgiften som skal tilbakeføres til studentdrevet aktivitet, og eventuelle
øremerkinger de ønsker å innføre. Praksisen har vært at pengene overføres til StInn, som hadde myndighet over pengebruk
både i StInn og Samfunnet.

Fra januar 2022 har Samfunnet fått myndighet til å fordele egne penger selv, så endelig skulle hver organisasjon få myndighet
over egne penger.

Den 9. desember hadde SINN et styremøte, og vedtok å endre på etablert praksis for midlene som støtter studentdrevet
aktivitet. Beskjeden som ble sendt til StInn er som følgende: "Styret i SINN vedtok den 9. desember budsjettet for 2022.  Del av
vedtaket er semesteravgift og hvordan denne benyttes/ øremerkes. Midler til studentaktiviteter av semesteravgiften er uendret
(85,-). Men i stedet for at midlene overføres til StInn/ Samfunnet vil disse, for vårsemester 2022, bli benyttet av SINN

(Velferdsløftet) inn mot, og i nært samarbeid med studentfrivilligheten.  Ved budsjettrevisjon juni 2022, vil dette bli evaluert og
tatt ny stilling til gjeldende fom høstsemester 2022. STINN og SAMFUNNET sin rapportering på innestående og bruk av midler
vil være viktig del av det styret i sum tar stilling til." Protokollen for dette møtet sendes som vedlegg i saken.

Dette vedtaket betyr i praksis at:

Verken Samfunnet eller StInn vil eie midlene fra tilbakeføring av semesteravgiften, og vil dermed ikke ha myndighet til å
beslutte hvordan midlene benyttes.
Dette innebærer at StInn vil få et kutt på ca kr 160 000 i vårsemesteret, og risikerer det dobbelte om kuttet også gjelder
for høsten. StInn vil ha mindre midler for å drive politisk arbeid.
Det kuttes ca 1 mill til StudINN i vårsemesteret, som også kan dobles om kuttet vedvarer til høsten. Alle samfunnene vil
dermed ha enten betraktelig mindre eller minimalt midler for å drive aktivitet, så tilbudet av studentdrevet aktivitet vil
minskes betraktelig eller være fraværende i våren 2021, og muligens lengre hvis vedtaket videreføres til høsten. Til

13.55 - 14.15
20 min

14.15 - 14.45
30 min
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informasjon er 2 millioner (hvis vedtaket også varer i høstsemesteret) ca 2/3 av den totale subsidieringen av StudINN.

Saksfremlegg:

PROSESSEN

Velferds- og læringsmiljøpolitisk ansvarlig  og fag- og forskningspolitisk ansvarlig i StInn stiller seg kritisk til prosessen for å
komme til dette vedtaket. I følge «Forskrift Studentsamskipnadene» skal Studentsamskipnaden tilpasse studentvelferdstilbudet
etter de lokale studentenes ønsker og behov. I denne saken har det ikke foregått noe form for kartlegging av hva studentenes
ønsker eller behov er i forhold til vedtaket. Det sitter studentrepresentanter i SINN-styret som kan bidra med et
studentperspektiv, men i en såpass stor sak, som berører hele studentmassen og begge studentorganisasjonene direkte, så
bør man ha en mer omfattende prosess der man kartlegger studentenes meninger. Verken StInn, Samfunnet eller Høgskolen
har vært inkludert i noen deler av prosessen frem til etter vedtaket hadde allerede blitt gjort og informert om, til tross for at saken
har vært opp i SINN-styret flere ganger. Vi mener at dette skulle vært et vedtak som StInn og StudINN burde ha ikke bare blitt
orientert om, men også ha blitt inkludert i en innspillsrunde før man gikk videre til å fatte et vedtak i SINN-styret.

SINN har i etterkant av vedtaket fått kraftige negative reaksjoner fra Samfunnet og StInn, og tar dette som en overraskelse.
Denne overraskelsen er et naturlig resultat av at SINN har valgt å ikke inkludere andre aktører i sin prosess for denne
beslutningen.

Administrasjonen og styret har etter min oppfatning heller ikke hatt en utredning av hvilke konsekvenser vedtaket kommer til å
ha for videre drift i hverken StInn eller Samfunnet. Det kommer frem i protokollen når man ikke setter spørsmål tegn ved hvordan
StInn kommer til å klare seg uten midlene og når ikke StInn har vært inkludert i prosessen, eller når man stiller spørsmål ved
hvordan samfunnet kommer til å klare seg, og får svar om at «Administrasjonen er av den oppfatning at dette kan ivaretas for
de gruppene dette gjelder, alternativt ved omprioritering av midler i studentsamfunnene». Denne antagelsen er gjort uten
forståelse for eller innblikk i StInn og StudINN sin økonomi og systemer, og en omprioritering av midler i studentsamfunnene
spesifikt vil ikke være realistisk.

BEGRUNNELSEN FOR VEDTAKET

Begrunnelsen vi har fått fra SINN for vedtaket lydes slik:

 «Administrasjonen innstiller på at prosjekt Velferdsløftet videreføres i første omgang ut vårsemesteret 2022. Dette med
bakgrunn i at det i prosjektet er høstet gode erfaringer med organisering av lavterskel sosiale studentaktiviteter, både
gjennomført i regi av velferdsløftet, men også i samarbeid med studentsamfunnene på de ulike studiestedene. I tillegg ser
en at Velferdsløftet også er viktig med tanke på samarbeidsprosjekter på tvers av SINNs øvrige virksomhetsområder.
Parallelt med videreføring av velferdsløftet, så vil en også gjennomføre en prosess med formål å avklare en permanent
organisering av studentaktiviteter i regi av SINN og i et tett samarbeid med studentfrivilligheten. Finansiering av satsningen
på velferdsløftet er foreslått finansiert med en andel av semesteravgiften, ved at SINN for vårsemesteret 2022 ikke
tilbakefører midler til StINN og studentsamfunnene. Administrasjonens oppfatning er at dette kan gjøres med bakgrunn i at
det de siste årene er opparbeidet betydelig ubenyttet kapital i StINN og samfunnene. Normal aktivitet bør derfor kunne
gjennomføres i disse organisasjonene vårsemesteret 2022».

Andre punkter som har blitt tatt opp er:

SINN ønsker å støtte Samfunnet
SINN ønsker større samarbeid mellom SINN og Samfunnet
SINN ønsker å bidra til mer forutsigbarhet i det sosiale tilbudet som finnes for studenter
SINN er av oppfatning av at denne støtten ikke har så mye betydning for Samfunnet eller StInn og at man vil kunne ha
normal drift til tross for dette vedtaket
SINN ser et behov for mer rapportering om pengebruk

MIN VURDERING AV SAKEN

Min vurdering er basert i størst mulig grad på vedtatt politikk i StInn, uformelle uttalelser jeg har fått fra flere av
studentsamfunnene, og i mindre grad på mine egne meninger ettersom jeg har fått tilliten til å sitte i dette vervet. Leder av
StudINN har også fått muligheten til å gi innspill på hele dette dokumentet, hans forslag til endringer har blitt tatt med, og han
stiller seg positiv til denne vurderingen av saken. 

Dette vedtaket går imot StInns politisk plattform, som sier at «samfunnene skal ha midler og fasiliteter til å kunne drive
med viktig studentaktivitet og gode velferdstilbud for studenter»

SINN velger å prioritere aktivitet som er drevet av SINN, på bekostning av studentdrevet aktivitet. De viser på denne
måten at de betrakter studentdrevet aktivitet som mindre verdt enn deres egne.
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SINN viser at de ikke verdsetter det politiske arbeidet som StInn gjør ved å fjerne støtten de har gitt oss frem til nå. De
fleste studentene vil se verdien av at en del av deres semesteravgift brukes på vår virksomhet, fordi det går tilbake til
studentene. Det gir dermed ikke mening at SINN vil fjerne denne støtten, og begrense vår aktivitet.

SINN trekker fram at mangel på rapportering fra Samfunnet har påvirket denne avgjørelsen. Det er imidlertid allerede lagd
tydelige rammer for hvordan Samfunnet skal rapportere i kommende år, og en avtale om dette mellom Samfunnet og
SINN er allerede signert. SINN velger allikevel å ikke vise tillit til Samfunnet, som en ny organisasjon, til å vise at de kan
rapportere i henhold til signert avtale. StInn har gjennomført grundig rapportering for sin virksomhet i alle år, og denne
begrunnelsen kan dermed ikke brukes for å forklare hvorfor de fjerner støtten fra StInn.

SINN viser mistillit til det verdifulle tilbudet Samfunnet tilbyr, og lager et dårlig grunnlag for samarbeid med StudINN. SINN
ønsker et godt samarbeid, men overser hva grunnlaget for godt samarbeid er: at man viser tillit til hverandre, inkluderer
hverandre i prosesser, myndiggjør hverandre, respekterer hverandres autonomi og oppfører seg som likeverdige. De
beveger seg heller mot et system der Samfunnet er en avdeling under SINN, der Samfunnet er direkte økonomisk og
praktisk avhengig av at SINN signerer på all aktivitet Samfunnet ønsker å gjennomføre. Dermed fjerner SINN StudINN sin
autonomi og mulighet til å bestemme over egen drift. Dette kan ødelegge studentfrivilligheten.

SINN har mistolket studentenes ønske om å ha mer støtte fra dem. Det studentene ønsker er veiledning, råd, administrativ
kontinuitet i form av organisasjonskonsulenter, og etablering av og opplæring i systemer. Det siste året har systemene blitt
etablert, og nå ønsker StudINN å bruke de. Det er viktig å skille mellom det å støtte studentene i å drive aktivitet og ta over
og drive aktivitet selv. Det er sistnevnte vedtaket vil innebære i praksis. Til sammenligning, så ville dette tilsvare at
Høgskolen ville bestemme over hvordan StInn skal bruke sine penger, bare fordi det er de som gir oss midler.

Selv om dette vedtaket gjelder foreløpig kun for våren 2022, så setter SINN en presedens for at det er greit å fjerne støtten
fra studentorganisasjonene. De mener at dette ikke nødvendigvis vil vare lengre enn våren 2022, men når de samtidig
ønsker at Velferdsløftet skal være et permanent tilbud må man møte den påstanden med skepsis. Hvis Velferdsløftet skal
være et permanent tilbud, så er det stor sjanse for at man fortsetter med å ikke gi direkte økonomisk støtte til
studentorganisasjonene, til fordel for Velferdsløftet. Dette betyr at StudINN vil være underlagt SINN, noe som er både et
byråkratisk rot, men også vil skape mye unødvendig sløsing, og tap av spennende erfaringer for studenter i styrings- og
administrative prosesser.

Samfunnet har nå jobbet i to år for å kunne være økonomisk uavhengig av StInn, og er endelig klare for dette. Hvis
vedtaket er endelig, så vil dette bety at de fortsatt ikke vil kunne være en selvstendig organisasjon med egne midler. De vil
gå fra å være direkte økonomisk avhengig av Stinn, en studentdrevet organisasjon, til å være direkte økonomisk avhengig
av SINN, en ikke studentdrevet organisasjon. 

SINN utrykker et ønske om å bidra til et mer forutsigbart sosialt tilbud til studentene og begrunner dette i tidligere
tilbakemeldinger fra studenter. Samtidig så er det veldig uklart hvordan SINN har tolket seg frem til at studenter ikke
lenger ønsker å drifte egen aktivitet på basis av tilbakemeldingene, blant annet fordi dette strider med undersøkelser gjort
av andre studentgrupper.

SINN er av oppfatning av at dette vedtaket ikke vil ha så mye betydning for driften i Samfunnet i våren 2022 med bakgrunn
i at Samfunnet sitter på mye midler og egenkapital. StudINN har per dags dato mindre midler enn en organisasjon skal ha
for å ha likviditet, og disse midlene bør dermed IKKE brukes på daglig drift. Dette er penger man finner under for
eksempel det som heter «Sikkerhetsfondet». SINN tar også utgangspunktet i at Samfunnene lokalt har nok midler til å
drive aktivitet i våren 2022. Dette stemmer for noen Samfunn, men langt ifra alle. På de fleste studiestedene vil man enten
slite med å gjennomføre aktivitet i det hele tatt, eller få et betraktelig redusert tilbud.  

VEIEN VIDERE

Mitt ønske er å jobbe opp mot styret i SINN for å oppfordre dem til å reversere vedtaket. Jeg håper Parlamentet kan støtte meg
i dette, men forholder meg selvfølgelig til parlamentets vurdering. I tillegg ber jeg parlamentet utarbeide en uttalelse om denne
saken som jeg kan bruke i mitt videre arbeid.

Forslag til vedtak:

1. Parlamentet støtter velferds- og læringsmiljøpolitisk ansvarlig i sitt arbeid om å jobbe opp mot SINN for å oppfordre styret
i SINN til å reversere sitt vedtak. Parlamentet mener at SINN har hatt en utilfredsstillende saksgang i denne saken, og er
sterkt uenige i omdirigeringen av midler fra StInn og StudINN til Velferdsløftet.

2. Uttalelsen "Omdirigering av midler fra semesteravgiften av SINN-styret" vedtas.
3. Parlamentet gir Arbeidsutvalget myndighet til å definere detaljer rundt de rammene Parlamentet har satt i saken

 PM-21-50 Vedlegg 01 - Protokoll styremøte SINN #6 - 2021.pdf (8 sider)
 50 Omdirigering av midler fra semesteravgiften av SINN-styret (uttalelse).docx (2 sider)
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Pause

PM-21/50 - Forts. Omdirigering av midler fra semesteravgiften vedtatt av
SINN-styret

Beslutning Eloisa Fernandes Andrade Michaelsen

PM-21/05 - Møteevaluering

Orientering Møteleder

OTRS-sak: 

Saksgang: Parlamentet

Saksoppmelder: Sedvane

Opphav: Sedvane

Møtedeltagerne gir tilbakemelding til gjennomføringen av møtet på rundgang. Tilbakemeldingen noteres og arkiveres internt, så
en kan forbedre gjennomføringen av fremtidige møter.

Møteslutt

14.45 - 14.55
10 min

14.55 - 15.25
30 min

15.25 - 15.40
15 min
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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

Tidsplan for PM7 15.12.2021  

Sist revidert: 08.12.2021 – 16:23 

 

Tid Saksnr. Sakstittel Varighet

10:00 1/1440 Møtestart     ---

10:00 Velkommen ved leder  05 min

10:05 PM-21/01 Konstituering  15 min

10:20 PM-21/02 Orienteringer: Status siden forrige møte  45 min

11:05 Pause  10 min

11:15 PM-21/47 Orientering fra Høgskolen i Innlandet  10 min

11:25 PM-21/03 Suppleringsvalg til Parlamentet  10 min

11:35 PM-21/44 Budsjett 2022  40 min

12:15 Lunsjpause  40 min

12:55 PM-21/45 Budsjett 2021  20 min

13:15 PM-21/48 Samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN  30 min

13:45 Pause  10 min

13:55 PM-21/39 Fordeling av midler, og overgang til StudINN  20 min

14:15 PM-21/05 Møteevaluering  15 min

14:30 Møteslutt     ---
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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

Utvidet tidsplan for PM7 15.12.2021  

Sist revidert: 09.12.2021 – 13:18 

 

Tid Saksnr. Sakstittel Varighet

10:00 1/1440 Møtestart     ---

10:00 Velkommen ved leder  05 min

10:05 PM-21/01 Konstituering  15 min

10:20 PM-21/02 Orienteringer: Status siden forrige møte  45 min

11:05 Pause  10 min

11:15 PM-21/47 Orientering fra Høgskolen i Innlandet  10 min

11:25 PM-21/03 Suppleringsvalg til Parlamentet  10 min

11:35 PM-21/44 Budsjett 2022  40 min

12:15 Lunsjpause  40 min

12:55 PM-21/45 Budsjett 2021  20 min

13:15 PM-21/48 Samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN  30 min

13:45 Pause  10 min

13:55 PM-21/39 Fordeling av midler, og overgang til StudINN  20 min

14:15 PM-21/47 Eksamen og vurdering Vår og Høst 2021  45 min

15:00 PM-21/05 Møteevaluering  15 min

15:15 Møteslutt     ---
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OS2 
 

Side 1 av 1 Sist revidert 18.06.2020 
 

Oppmelding av sak fra tillitsvalgte og organ 
Kontaktinformasjon 

Navn på oppmelder: Andreas Gjerstad Møllerhagen Telefon oppmelder: 45278586 

E-post oppmelder: Andreas.mollerhagen@stud.inn.no 

Verv oppmelder: Fag- og forskningspolitisk 
ansvarlig På vegne av: Arbeidsutvalget 

Oppmelding vedtatt i: Saksnummer for saken hvor organet vedtok oppmeldingen 

 

Saksinformasjon: 

Sakstittel: Diskusjonssak, Eksamen og vurdering Vår og Høst 2021 

Sak meldes opp til: Parlamentet 

Sakstype: Diskusjon Tidligere behandlet i: Velg et organ 

Saksfremlegger: Andreas Gjerstad Møllerhagen Tidsestimat: 45 

 

Bakgrunn: 

Gjennomførsel av vurdering og eksamen har vært et stort diskusjonstema innad i StInn og HINN 
den siste perioden. Spesielt med tanke på Hjemmeeksamen kontra skoleeksamen diskusjonene 
angående hva som er mest hensiktsfullt med tanke på den nåværende situasjonen. Det som 
diskuteres i denne saken vil AU benytte seg av for å bygge på vår argumentasjon ovenfor HINN for 
å bedre representere opplevelsene til studentene ved HINN. Grunnlaget for at dette fremmes i 
parlamentet er at parlamentets refleksjoner om temaet vil være svært verdifulle i videre arbeid. 

Saksfremlegg: 

Vi i Arbeidsutvalget ønsker gjerne å høre hva det er av opplevelser og erfaringer som er blitt gjort i 
løpet høstsemesteret. Denne saken har som formål med å skape en plattform hvor denne 
informasjonen kan deles og innhentes, og for å kunne hente inn eksempler fra hele 
organisasjonen.  

Forslag til vedtak: 

Arbeidsutvalget tar diskusjonen til etterettning og benytter informasjonen i dialog med høgskolen.  

Vedlegg: 

List opp eventuelle vedlegg du har sendt inn som skal legges ved sakspapirene. 

 

Opplysningene i dette skjemaet kan bli delt med allmenheten 
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STUDENTORGANISASJONEN I INNLANDET 

Alternativ tidsplan for PM7 15.12.2021  

Sist revidert: 14.12.2021 – 20:50 

 

Tid Saksnr. Sakstittel Varighet

10:00 1/1440 Møtestart     ---

10:00 Velkommen ved leder  05 min

10:05 PM-21/01 Konstituering  15 min

10:20 PM-21/02 Orienteringer: Status siden forrige møte  45 min

11:05 Pause  10 min

11:15 PM-21/47 Orientering fra Høgskolen i Innlandet  10 min

11:25 PM-21/03 Suppleringsvalg til Parlamentet  10 min

11:35 PM-21/44 Budsjett 2022  40 min

12:15 Lunsjpause  40 min

12:55 PM-21/45 Budsjett 2021  20 min

13:15 PM-21/48 Samarbeidsavtale mellom StInn og StudINN  30 min

13:45 Pause  10 min

13:55 PM-21/39 Fordeling av midler, og overgang til StudINN  20 min

14:15 PM-21/50
Omdirigering av midler fra semesteravgiften vedtatt av 

SINN-styret  30 min

14:45 Pause  10 min

14:55 PM-21/50
Forts. Omdirigering av midler fra semesteravgiften vedtatt 

av SINN-styret  30 min

15:25 PM-21/05 Møteevaluering  15 min

15:40 Møteslutt     ---
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Orienteringer fra Sentralstyret til PM7 2021 
 

Orientering fra SRS Blæstad 

Hadde et veldig vellykket studentrådsmøte 1. desember. 

Stand for fellesaksjon for økt studiestøtte var halvveis vellykket. Det var få studenter på skolen, men 
det var engasjement hos de som var til stede og fikk det med seg. 

Mange er misfornøyd med informasjonsflyten fra kantina på Blæstad, og at rådgivertjenesten blir 
promotert mye uten at det er et stort tilbud på studiestedet. 

Det er også et sterkt ønske at kantina oppretter et kaffeabonnement med navn Blæstad-koppen. Og 
et sterkt ønske om nye stoler i auditorium 418. Ellers veldige fornøyde studenter. 

 

Orientering fra SRS Elverum 

Siste studentrådsmøte for året godt gjennomført. Noe økende og håpefull politisk interesse, men 
fortsatt relativt lavt engasjement. 

Vi har fått til gode studentrådsmøter med fortsatt intensjon om engasjerte tillitsvalgte, få et fulltallig 
studentrådsstyre, og å fremme StInns fanesaker. 

Uerfaren leder og nestleder har blitt kjent med sine roller, gjør sitt beste, og setter pris på inspirasjon 
fra de andre studiestedene. Studentrådsstyret har brukt deler av budsjettet på helserelaterte 
gavekort til de tillitsvalgte. Sikter mot god budsjettplanlegging over nyåret. 

Har fått en engasjert person som ønsker å delta på parlamentsmøte. Ingen til å delta på LMU møte 
17. Desember. 

 

Orientering fra SRS Evenstad 

Bendik har trukket seg som leder i studentrådsstyret, så Gabriel er igjen som eneste medlem i 
studentrådsstyret, og fungerende leder. 

Lene Klausen planlegger å trekke seg fra Parlamentet, da hun kommer til å flyte fra landet etter at 
utdanningen hennes er snart ferdig. 

Skal ha et studentrådsmøte hvor det skal suppleres inn til SRS, og skal oppfordre folk til å stille til 
Parlamentet. Det er ønsket å få bistand til dette. 

Vi klarte ikke å gjennomføre den felles aksjonen sammen med andre studiesteder fordi budsjetter 
som skulle deles ut med nudler har kommet til Evenstad den 6. desember. I stedet vi har prøvd å få 
studenter bedre kjent med selve parlamentet og det arbeidet de utfører. Stor takk til Samuil for hans 
hjelp med dette. 

Det var flere problemer med kommunikasjon mellom studenter og administrasjon der studenter får 
informasjon om ting for seint. Master studenter klager på at de kan ikke planlegge felt arbeid like 
effektivt, da de får beskjed om når de skal begynne undervisning en og halv uke på forhånd eller 
mindre. 
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Orientering fra SRS Hamar 

Vi har begynt et samarbeid med Pedagogstudentene i Utdanningsforbundet om et foredrag rundt 
dysleksi. Litt det samme som foredraget om ADHD. 

Vi har ordnet en gruppe med kommunikasjonsansvarlige i forbindelse med ADHD-foredraget som vi 
skal ha i januar. 

Stand i forbindelse med promotering av valget for å få inn kandidater, noe vi synes var veldig 
vellykket. 

Stand i forbindelse med å få økt studiestøtte! 

SU-møter med høgskolen. Tatt opp blant annet smittevern rundt eksamen. 

Vi har prøvd nye stoler, som skal inn i undervisningsrom, sammen med høgskolen og de andre 
studentorganisasjonene på Hamar. 

 

Orientering fra SRS Lillehammer 

Alt er bra! Vi jobber med noen små interne saker som løses opp nå. Studentbudsjettkampanjen og 
promoteringen av urnevalget gikk veldig bra! Bedre enn hva vi kunne forvente. Ellers ingenting mer å 
komme med. 

 

Orientering fra SRS Rena 

Luft og klima 

Vi har fått første rapport fra Statsbygg etter ønske fra SRS Rena og samtaler fra LMU. 

Data innsamlingen er viktig et viktig steg, men savner data fra 07-16 som er forelesing tid. 

Dette er et omfattende prosjekt hvor bygging og manglene rapport fra m101 gjør dette vanskelig. 

Vi kan potensielt samle ansatte og studenter sammen, dette er noe alle på skolen har et problem 
med. 

Svar fra Statsbygg er positivt, men går igjen på økonomi. 

Jeg anbefaler dette taes av Arbeidsutvalget eller høyere i Stinn siden dette omfatter ikke bare Rena, 
men alle Statsbygg campus, og klima kan være tema på flere campus rundt HINN. 

 

Dårlig informasjon mellom HINN, SINN, forelesere og studentene. 

Vi har opplevd at forelesere forteller sinn skal operere på kapphallen ( som er en skitten støvete ved 
hall ved Fabrikkveien 2, med musefeller etc) og servere mat og drikke. 

Dette har vist seg å være mye forvirring hvor studenter har fått inntrykket men sinn har ikke kunnet, 
dette var mye styr på eks Jodel. 
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Eksamen gikk som normalt fram til 6 dec. 

Eksamen ble avholdt på campus Rena og kapphallen, kapphallen var beskrevet og opplevd om 
skitten, små kaldt og studenter opplevde under markedsførings eksamen vei arbeid og graving første 
15 minuttene av eksamen før vaktene stoppet lydene. 

Kapphallen var det ingen mulighet til å låne pc eller kalkulator som noen har sakt de kunne på skolen. 
Dette er ikke greit å ha forskjellige muligheter pga. eksamens sted. 

1 meteren ble opprettholdt men dårlig. 

Studenter sto i tett kø for å komme inn, samt noen av eksamene var det halvfull sal og eksamens 
vaktene valgte å samle alle så tett som mulig, hvor studenter ønsket å sitte lengre vekke fra folk. 

 

Hjemmeeksamen 

Vi har noen fag med hjemmeeksamen. 

Men de fleste ble avholdt som skole eksamen. 

Det var en nasjonal skremsel på sosiale medier hvor individer fortalte på Jodel og Facebook de 
kommer på eksamen selv om de er smittet, dette var mye Oslo - Bergen men skaper angst rundt om i 
landet og var snakkis før eksamen. 

 

Vi har delt ut alle munnbindene vi har igjen som reaksjon til situasjonen. 

 

Stand Mania 

Stinn Rena har med samarbeid med sinn avholdt «ONE NIGHT STAND IMOT CLAMYDIA» 

Som er en stand som informerer om seksuell informasjon, også delt ut 

- [ ] Sexamen 

- [ ] Spirte 

- [ ] Boller 

- [ ] Sinn gavekort 

- [ ] Helse informasjon 

Dette ble avholdt av William Alexander Westre og Ane Omholt. 

 

Denne ble en stor suksess, hvor lokale helsestasjonen vil samarbeide med sinn og oss å avholde dette 
flere ganger.. med andre ord stor suksess. 
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Annet 

Vi har vanlige klagen på at Veien opp sinn boligene er og aldri blir måkt, dette er noe som kommer 
hvert år seint i dec og januar. 

Vi har hørt det må snø 10 cm -15 cm før det måkes, men må sjekkes med kommunen. 

Dette er noe for sinn eller Stinn er uklart, men StInn får spørsmål om dette hvert år. 

 

Stinn ser også på mulighetene til et nytt grupperom, synlighetsproblemet som skulle adressere har 
feilet, selv om StInn har et 4 meter flagg og planter veit ikke studenter hvor vi er. 

så se på muligheter til å få tilbake kontoret er et mål. 
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Budsjettforslag 2022
(logisk fortegn)

Felles
Bud 2022 Bud 2021

I-1 Driftsstøtte HINN 500 000,00 500 000,00
I-2 Øremerkede midler fra HINN 110 000,00 110 000,00
I-3 Støtte semesteravgift (medlemsavgift/-kontingent) 140 000,00 140 000,00
I-4 Støtte fond (SINN)
I-5 Støtte andre sponsorer
I-6 Annen inntekt

Sum inntekter 750 000,00 750 000,00
S-1 Sosiale goder - 30 000,00 - 76 000,00
K-1 Kontor- og administrasjonskostnader - 155 920,00 - 132 728,00
K-2 Møte- og reisekostnader Parlamentet - 130 000,00 - 100 000,00
K-3 Møte- og reisekostnader Sentralstyret - 33 000,00 - 14 800,00
K-9 Møte- og reisekostnader Studentrådene - 7 000,00
K-4 Andre møte- og reisekostnader - 36 000,00 - 30 500,00
K-5 Kurs, oppdateringer, seminar, representasjon og arrangementer - 350 000,00 - 324 700,00
K-6 Informasjonskostnader og markedsføring - 95 000,00 - 103 500,00
K-7 Strategiske midler
K-8 Andre kostnader - 159 500,00 - 350 000,00

Sum driftskostnader - 996 420,00 - 1 132 228,00
Resultat før finanskostnader - 246 420,00 - 382 228,00

KI Finansinntekter
KK Finanskostnader - 1 100,00 - 2 500,00

Sum finanskostnader - 1 100,00 - 2 500,00
Resultat - 247 520,00 - 384 728,00
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Blæstad Elverum
Reg 2020 Bud 2022 Bud 2021 Reg 2020 Bud 2022

500 000,00
60 000,00

122 210,00 10 000,00 10 000,00 10 000,00 25 050,00

682 210,00 10 000,00 10 000,00 10 000,00 25 050,00
- 28 187,00 - 2 000,00 - 2 000,00 - 4 000,00
- 153 307,00 - 1 350,00 - 1 500,00 - 3 000,00
- 61 759,00

913,00
- 4 000,00 - 4 000,00 - 205,00 - 4 000,00

- 16 972,00 - 1 650,00 - 500,00 - 3 000,00
- 250 412,00 - 217,00 - 3 000,00
- 104 998,00 - 1 000,00 - 2 000,00 - 2 894,88 - 4 500,00

- 354 840,00 - 7 624,00 - 3 550,00
- 969 562,00 - 17 624,00 - 10 000,00 - 3 316,88 - 25 050,00
- 287 352,00 - 7 624,00 - 6 683,12 -

3 010,00
- 2 748,00

262,00 - - - -
- 287 090,00 - 7 624,00 - 6 683,12 -

Felles
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Evenstad
Bud 2021 Reg 2020 Bud 2022 Bud 2021 Reg 2020

23 600,00 22 550,00 10 000,00 10 000,00 10 000,00

23 600,00 22 550,00 10 000,00 10 000,00 10 000,00
- 4 000,00
- 2 600,00

- 7 500,00 - 2 283,99 - 6 000,00 - 6 000,00 - 2 000,00
- 3 000,00 - 2 000,00
- 2 000,00
- 4 500,00 - 5 674,88 - 6 629,25

- 2 000,00
- 2 160,00 - 4 000,00

- 23 600,00 - 10 118,87 - 10 000,00 - 10 000,00 - 8 629,25
- 12 431,13 - - 1 370,75

- - - - -
- 12 431,13 - - 1 370,75

Elverum
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Hamar Lillehammer
Bud 2022 Bud 2021 Reg 2020 Bud 2022 Bud 2021

30 400,00 30 000,00 29 100,00 55 850,00 57 500,00

30 400,00 30 000,00 29 100,00 55 850,00 57 500,00
- 4 200,00 - 2 100,00 - 2 209,30 - 12 500,00

- 194,85 - 200,00
- 301,00

- 4 000,00 - 5 000,00 - 705,00 - 5 400,00
- 900,00 - 900,00 - 1 957,57
- 4 500,00 - 3 000,00 - 2 085,00 - 7 800,00
- 5 900,00 - 10 000,00 - 4 125,00 - 7 900,00
- 4 400,00 - 5 000,00
- 6 500,00 - 10 000,00 - 7 767,38 - 12 000,00
- 30 400,00 - 36 000,00 - 19 345,10 - - 45 800,00

- - 6 000,00 9 754,90 55 850,00 11 700,00

- 17,50
- - - 17,50 - -
- - 6 000,00 9 737,40 55 850,00 11 700,00
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Rena Totalt
Reg 2020 Bud 2022 Bud 2021 Reg 2020 Bud 2022

500 000,00
110 000,00

53 350,00 42 050,00 35 700,00 35 700,00 313 350,00
-
-
-

53 350,00 42 050,00 35 700,00 35 700,00 923 350,00
- 63,70 - 14 000,00 - 2 319,40 - 40 200,00
- 1 734,50 - 800,00 - 160 270,00

- 130 000,00
- 33 000,00

- 7 090,00 - 8 000,00 - 2 100,00 - 25 000,00
- 3 000,00 - 379,00 - 41 550,00

- 7 028,00 - 3 344,39 - 357 500,00
- 20 082,50 - 8 000,00 - 13 817,64 - 106 400,00

- 4 400,00
- 30 452,65 - 11 000,00 - 1 800,00 - 181 174,00
- 66 451,35 - - 44 800,00 - 23 760,43 - 1 079 494,00
- 13 101,35 42 050,00 - 9 100,00 11 939,57 - 156 144,00

2 360,00 -
- 1 100,00

2 360,00 - - - - 1 100,00
- 10 741,35 42 050,00 - 9 100,00 11 939,57 - 157 244,00

Lillehammer
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Bud 2021 Reg 2020
500 000,00 500 000,00
110 000,00 60 000,00
306 800,00 282 910,00

- -
- -
- -

916 800,00 842 910,00
- 110 600,00 - 32 779,40
- 137 828,00 - 155 236,35
- 100 000,00 - 62 060,00
- 14 800,00 913,00
- 35 900,00 - 14 383,99
- 39 900,00 - 19 308,57
- 337 500,00 - 263 086,39
- 135 900,00 - 158 222,15
- 7 000,00 -
- 383 000,00 - 397 020,03
- 1 302 428,00 - 1 101 183,88
- 385 628,00 - 258 273,88

- 5 370,00
- 2 500,00 - 2 765,50
- 2 500,00 2 604,50
- 388 128,00 - 255 669,38

Totalt
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Forslagsskjema for økonomiske endringer 

Forslagstiller: Arbeidsutvalget 

Saksnummer: PM-21/44 Sakstittel: Budsjett 2022  

 

Forslag til vedtak (Dobbeltklikk på regnearket): 

Fra ramme/konto Til ramme/konto Beløp

S-1 Sosiale goder kr 30 000,00

 
 

Begrunnelse for forslaget: 

Hvorfor burde dette forslaget bli vedtatt? Hvilke fordeler gir det, og hvilke problemer løser det? 
 
På bakgrunn av det høye smittetrykket og de nye tiltakene som har blitt innført av regjeringen har 
Arbeidsutvalget besluttet å avlyse julebordet, som var planlagt for å avholdes etter 
parlamentsmøtet (PM7), 15. desember 2021.  
 
Vi ønsker å se på mulighetene for å gjennomføre et nyttårsbord i stedet, og fremmer dermed et 
forslag om å flytte 30 000 kr fra egenkapital til rammen S-1 Sosiale goder, slik at vi har muligheten 
til å kunne arrangere et nyttårsbord.  
 

 

Konsekvenser av forslaget: 

Hvordan vil vedtaket påvirke StInn og studentene på HINN? Hvilke ringvirkninger vil det gi? 
 
Konsekvensen av forslaget er at egenkapitalen som ble oppbygd på grunn av at julebordet ikke blir 
gjennomført, blir brukt på et nyttårsbord i stedet.  
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Forslagsskjema for økonomiske endringer
Forslagstiller: Dersom et organ er forslagstiller, skal både organ og forslagsforfatter oppgis

Saksnummer: Sakstittel:

Forslag til vedtak (Dobbeltklikk på regnearket):

Begrunnelse for forslaget:

Hvorfor burde dette forslaget bli vedtatt? Hvilke fordeler gir det, og hvilke problemer løser det?

Konsekvenser av forslaget:

Hvordan vil vedtaket påvirke StInn og studentene på HINN? Hvilke ringvirkninger vil det gi?

Fra ramme/konto Til ramme/konto Beløp
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Forslagsskjema for økonomiske endringer 

Forslagstiller: Inga Marie Lachmann Wold Bøe  

Saksnummer: PM-21/45 Sakstittel: Budsjett 2021  

 

Forslag til vedtak (Dobbeltklikk på regnearket): 

Fra ramme/konto Til ramme/konto Beløp

K-6 K-8 kr 2 000,00

K-4 K-8 kr 500,00

K-1 K-8 kr 1 250,00

 
 

Begrunnelse for forslaget: 

Dette forslaget burde bli vedtatt fordi vi har lyst til å kjøpe inn gensere til studentrådsstyret på 
Blæstad i perioden 2021/2022. Disse pengene ville ellers ikke ha blitt brukt grunnet lite/lav 
aktivitet i starten av 2021 fra januar til juni. Pluss at vi ønsker å promotere og informere om StInn 
på Blæstad og gensere er en super mulighet for å synliggjøre StInn.  

 

Konsekvenser av forslaget: 

Konsekvensene av forslaget vil være nye gensere til styret, samt økt synlighet på studiestedet 
Blæstad for StInn. Ikke minst at pengene ikke ville ha blitt brukt ellers.  
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Forslagsskjema for økonomiske endringer 

Forslagstiller: Aksel Andreas Larsen 

Saksnummer: PM-21/45 Sakstittel: Budsjett 2021 

 

Forslag til vedtak (Dobbeltklikk på regnearket): 

Fra ramme/konto Til ramme/konto Beløp

K5/6884 K8/6570 kr 2 000,00

K6/7321 K8/6570 kr 1 500,00

K6/7322 K8/6570 kr 1 000,00

K6/7323 K8/6570 kr 1 000,00

 
 

Begrunnelse for forslaget: 

Gensere og tsjorter med St!nn logo til studentrådsstyret! Viktig for følelse av organisatorisk 
tilhørighet, synlighet og promotering. Midlene vil ellers ikke bli brukt.  

 

Konsekvenser av forslaget: 

Vi får nye gensere, St!nn blir mer promotert, pengene blir brukt opp. Tydelige roller og synlighet 
ift. Studentmassen. 
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Vedtekter for Velferdsfondet 

Vedtatt av Studentparlamentet i Høgskolen i Innlandet 15.11.18 

 

§ 1 Formål 

Velferdsfondet har til formål å forvalte økonomisk støtte som Høgskolen i Innlandet og 

Studentsamskipnaden i Innlandet har gitt til studentvelferdsmessige aktivitet med formål om å skape 

gode studentmiljøer, på de ulike studiestedene ved Høgskolen i Innlandet.   

Spesielt ønskes det å legge til rette for aktivitet for å fremme sosiale nettverk på tvers av 

studieretninger og klasser for å skape trivsel og å forebygge psykisk helse og ensomhet i 

studentmassen gjennom lavterskel kultur og sportsaktiviteter.  

§ 2 Organisasjonsform og tilknytting 

Velferdsfondets midler forvaltes fysisk av Studentsamskipnaden i Innlandet, men disponeres av 

Studentorganisasjonen i Innlandet.  

§ 3 Velferdsfondets oppdeling 

Velferdsfondet deles inn i tre ulike fond: Driftsfondet, Aktivitetsfondet og Ressursfondet. 

Driftsfondet skal dekke alle kostnader som søker har for å kunne opprettholde daglig drift, slik som 

husleie, strøm, kommunale avgifter med mer. 

Aktivitetsfondet skal støtte planlagt aktivitet i studentaktivitetsgruppene som er organisert i de ulike 

studentsamfunnene, og hvor søknader behandles i desember og senest medio januar hver år.  

Ressursfondet er søkbare midler til spontan aktivitet og utvikling av studentenes samfunn og miljø på 

studiestedet.  

Av de totale midlene skal det først fordeles ut midler til søkere av driftsfondet. De resterende 

midlene skal benyttes til søknader til Aktivitetsfondet og Ressursfondet, hvorav minimum 10 % av 

midlene totalt i Velferdsfondet skal settes av til Ressursfondet.  

§ 4 Parlamentet i Studentorganisasjonen i Innlandet 

Parlamentet i Studentorganisasjonen i Innlandet utarbeider rammeverket for arbeidet som gjøres i 

forbindelse med Velferdsfondet gjennom å behandle og vedta Velferdsfondets vedtekter.  

§ 5 Parlamentets oppgaver og plikter 

Parlamentet skal kun utnevne representanter til Fordelingsutvalget, behandle regnskap og revidere 

vedtektene for Velferdsfondet. 

§ 6 Fordelingsutvalget 

Fordelingsutvalget består av en representant fra hvert studiested samt Velferd- og 

læringsmiljøpolitisk ansvarlig i Arbeidsutvalget i StInn. Av disse medlemmene har alle tale- og 

forslagsrett, men kun representantene fra studiestedene har stemmerett. Organisasjonskonsulent 

fra HINN bistår utvalget med saksforberedende arbeid og fører protokoll fra tildelingsmøtene. 

Fordelingsutvalget setter selv sine møtetidspunkt på forslag fra organisasjonskonsulentene.  

Fordelingsutvalget er vedtaksdyktig når minimum fire representanter fra studiestedene er til stede, 

og møtet er innkalt etter de retningslinjer som settes jf § 9. 
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§ 7 Fordelingsutvalgets oppgaver og plikter 

Fordelingsutvalgets primæroppgave er å behandle søknader som kommer inn til Velferdsfondet ut 

ifra gitte retningslinjer jf § 10, samt å jobbe for økt aktivitet i studentmassen ved å skape trivsel og 

positivt miljø på de ulike studiestedene.  

§ 8 Kontrollorgan 

Kontrollkomiteen i Studentorganisasjonen i Innlandet er kontrollorgan og klageinstans for 

Velferdsfondet til og med 2019. Kontrollkomiteen behandler også spørsmål om inhabilitet og mistillit 

ut ifra egne retningslinjer og prosedyrer.   

§ 9 Velferdsfondets retningslinjer 

Fordelingsutvalget fastsetter nærmere retningslinjer for frister, drift og prosess for tildelinger. 

Fordelingsutvalget står fritt til å revidere disse ved simpelt flertall i et vedtaksdyktig møte.  

§ 10 Oppløsning 

Parlamentet ved Studentorganisasjonen i Innlandet må vedta avvikling av Velferdsfondet ved 

kvalifisert flertall over to møter for at fondet skal bli avviklet.  
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Forslagsskjema for enkeltstående forslag 

Forslagstiller: Samfunnsstyret på Rena, ved Kristin Aldridge  

Saksnummer: PM-21/39 Sakstittel: Fordeling av midler, og overgang til StudINN 

 

Forslag til vedtak: 

1. Velferdsfondet avvikles fra og med 01.01.2022, hvor StudINN tar over ansvaret for 
fordelingen av pengene.  

2. Fordelingen vil framover skje med en fordelingsnøkkel som tar utgangspunkt i totalt antall 
registrerte studenter  

 

Begrunnelse for forslaget: 

På PM6 ble det vedtatt at fordelingen av pengene i StudINN skulle gjøres på bakgrunn av 
heltidsekvivalenter og ikke antall registrerte studenter. Konsekvensen av dette er at Rena nå 
subsidierer aktivitet på andre studiesteder. StudINN-styret og Fordelingsutvalget stilte seg 
opprinnelig bak forslag om totalt antall registrerte studenter, og ikke heltidsekvivalenter.  
 
Både heltidsstudenter og deltidsstudenter betaler like mye i semesteravgift. Det er blant annet fra 
semesteravgiften vi får midlene som blir fordelt av StudINN. Det er et argument at 
deltidsstudenter ikke benytter seg av tilbudet på studiestedet på samme måte som 
heltidsstudenter, men dette har vi ikke grunnlag for å anta siden det ikke er gjort undersøkelser på 
dette.  
 
Rena er et lite tettsted midt ute i skogen. Det arrangeres svært lite aktivitet på Rena som er aktuelt 
for studenter, utenom det som blir arrangert av samfunnet. Der studenter er tilknyttet større byer 
eller miljø vil det være andre tilbud som studentene kan benytte seg av i tillegg til det som 
arrangeres av samfunnet. Den muligheten har ikke studentene på Rena. I tillegg rives nå Arena 
Bar. Det betyr at vi kun har ett utested på Rena, og ingen arealer til å gjennomføre planlagt 
aktivitet. Med det nye budsjettet går store deler av midlene til å dekke leie av lokaler, og vi har 
måtte begrense aktiviteten betraktelig. Slik det er nå har vi mulighet til å dekke 38% av planlagt 
aktivitet.  
 
Oppsummert er hovedargumentene for at midlene skal fordeles med utgangspunkt i totalt antall 
registrerte studenter at pengene studentene på ett studiested, Rena, faktisk skal gå til studentene 
ved det samme studiestedet, og ikke finansiere aktivitet andre steder. Selv om det er mange 
deltidsstudenter, så er det ikke gitt at de ikke bruker tilbudene vi har. Studenter på studiesteder 
som ikke har annen aktivitet er ekstra sårbare, og aktivitet i regi av samfunnene er på mange 
måter det eneste tilbudet studentene har for student-sosial aktivitet som ikke er hjemmefest eller 
rusbruk. Dette er også noe av bakgrunnen for at det på PM6 ble vedtatt å gi mer penger til de 
mindre studiestedene Blæstad og Evenstad. 

 

Konsekvenser av forslaget: 
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Dersom forslag 2 blir vedtatt vil ikke lenger Rena subsidiere aktivitet på andre studiesteder. I 
praksis betyr det at de midlene som nå er fordelt fra Rena går tilbake igjen, i stedet for å fordele 
det ut til de andre studiestedene.  
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PROTOKOLL 

 
Styremøte 6/2021 I STUDENTSAMSKIPNADEN I INNLANDET (SINN) 

Teamsmøte - 9. desember 2021. Tid: 14:00 – 18:00 
 
Tilstede:  
Fra styret: Fatema Al-Musawi  Styreleder 

Line Løseth   Styremedlem 
Agid Hewbl   Varamedlem (innkalt på grunn av forfall) 

  Jo Espen Millehaugen  Styremedlem 
  Roar Bernhus   Styremedlem 

Hans Petter Nyberg  Styremedlem 
  Marit Torgersen  Styremedlem 
 
Andre:   Erik Ulateig  Administrerende direktør  SINN 

Arne Odd Bergdølmo Økonomidirektør   SINN 
  Geir Monsen  Bolig- og eiendomsdirektør  SINN 
  Trude H. Sandvik Kommunikasjonssjef   SINN 
  Hege Smedbakken HR-sjef     SINN 
  Erling Høyem  Kommersiell sjef   SINN 
   
 
GODKJENNING AV INNKALLING 
 
Innkalling og sakliste ble godkjent. 
 
 
HABILITET OG INTERESSEKONFLIKTER 
 
Alle styremedlemmer erklærte seg habile. 
 
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 03/2021 
 
Vedtak (enstemmig) 
Protokoll fra styremøte 21. oktober 2021 ble godkjent. 
 
 
UNDERSKRIFT AV PROTOKOLL 
 
Styreleder Fatema Al-Musawi og administrerende direktør Erik Ulateig ble valgt til å signere 
protokollen. 
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BESLUTNINGSSAKER 
 

Sak 42/2021 Budsjett 2022 
 

Administrerende direktør innledet til saken med å orientere styret om budsjettets 
gjenspeiling av SINNs strategiplan for perionden 2020 – 2024.  Herunder ble spesielt 
to forhold påpekt; 
 
- Administrasjonen innstiller på viderføring av prosjektet velferdsløftet til tross for 

at kunnskapsdepartementet har avslått overføring av ubrukte eller uforpliktede 
midler til 2022.  Fiansiering foreslås ved å omprioritere midler fra 
semesteravgiften som tidliger har gått til StINN og studentsamfunnene. 

- Prosjektet framtidens møteplasser og spisesteder er foreslått prioritert på SINNs 
investeringsbudsjett for 2022. Målsetningen er å gjennomføre et pilotprosjekt 
som synliggjør hvordan framtidens studentspisesteder skal utformes og drives. 

 
Økonomidirektør gjennomgikk deretter budsjettforutsetninger og de prioriteringer 
som er gjort i budsjettfasen.  Herunder med henvisning til disusjon i styremøte 
#5/2021 der styret drøftet fordeling av semesteravgift og SINNs engasjement i 
gjennomføring av studentaktiviteter i samarbeid med studentfrivilligheten.  Videre 
understreket økonomidirektør at forutsetningene i budsjettet har tatt utgangspunkt i 
et normalår, dvs. før pandemien slo inn.  Situasjonen er vesentlig forandret siden 
styredokumentene ble sendt til styret. 
 
I diskusjonen i styret ble følgene kommentert: 
 
-  Det er viktig at administrasjonen vurderer de langsiktige konsekvensene av at 

pandemien ser ut til å utvikle seg i negativ retning. 
- Administrasjonen bes om å ta hensyn til bærekraft når det gjelder innkjøp 

generelt, og biler spesielt. 
- Administrasjonens forslag tilknyttet å styrke SINNs digitale kompetanse ble 

kommentert som positivt. 
- Finansiering av en videreføring av velferdsløftet ble diskutert, herunder ble det 

stilt spørsmål om dette kunne ramme enkeltgrupper i studentsamfunnene som 
ikke har oppsparte midler?  Administrasjonen er av den oppfatning at dette kan 
ivaretas for de gruppene dette gjelder, alternativt ved omprioritering av midler i 
studentsamfunnene.  Videre ble det påpekt viktigheten av at en fram til 
sommeren 2022 avklarer videre samarbeid om studentaktivitet mellom SINN og 
studentfrivilligheten (samfunnene). 

 
Vedtak (enstemmig) 
 
Budsjett for 2022 godkjennes som framlagt av administrasjonen for styret. 
 

 
Sak 43/2021 Fullmakt finansforvaltning SINN 2022 
 

Administrerende direktør orienterte kort om bakgrunnen for forvaltningsreglementet 
som gir administrasjonen føringer og fullmakt til hvordan SINN sine likvide midler skal 
forvaltes, herunder at SINN per dato ikke har plasseringer som omfattes av 
reglementet.  
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Styret kommenterte at fullmakten også innebærer en sikkerhet for styret med tanke 
på risiko tilknyttet finansielle plasseringer. 
 
Vedtak (enstemmig):  
 
Styret vedtok at fremlagt forslag til forvaltningsreglement for SINN gjøres gjeldende 
for perioden 01.01.2022 til 31.12.2022. 
 

 

Sak 44/2021 Tomtekjøp Hamar og Elverum 
 

Bolig- og Eiendomsdirektør redegjorde for SINNs overordnede prioriteringer 
tilknyttet videre utvikling av SINNs boligportefølje.  Tilknyttet dette ble det orientert 
om at SINN er i prosess med tanke på erverv av to potensielle tomtearealer i Hamar 
og Elverum, som begge kan være strategisk viktige for SINN.  Administrasjonen 
anbefaler at SINN kjøper de aktuelle tomtene dersom rktig pris oppnås i 
forhandlingene. 
 
Vedtak (enstemmig): 
 
Styret gir administrerende direktør fullmakt til å gjennomføre eventuelle kjøp av disse 
strategisk viktige tomtene i Hamar og Elverum kommune. 
 

 

Sak 45/2021 Styrets årsplan 2022 
 

Administrerende direktør orienterte om hovedtrekkene i styrets årsplan for 2022, 
herunder de endringer som er gjort i forhold til årsplan 2021.   
 
Vedtak (enstemmig) 
 
Styret godkjente administrasjonens forslag til årsplan for 2022. 
 

 
ORENTERINGSSAKER 
 

Sak 46/2021 Økonomirapport per 31.10.2021 
 

Økonomidirektør orienterte om regnskap per 31.10.2021 som var utsendt til styrets 
medlemmer før styremøtet, samt om utvalgte omsetningstall per 30.11.2021.  Det ble 
orientert om følgende hovedtall og utvikling: 
 
- Salgsinntekter 2,9 mill. bak budsjett, avviket gjelder i hovedsak campustjenestene 

bok og kantine. 
- Leieinntekter bolig 0,4 mill bak budsjett. 
- Samlede driftkostnader 4,8 mill. kroner lavere en budsjett. 
- Resultat ved utgangen av oktober er negativt med 1,0 mill. kroner, noe som er 4,0 

mill bedre enn budsjett. 
- Egenkapitalen er på 186,0 mill. kroner tilsvarende 26,2% 
- Likviditeten er fortsatt god. 
- Det oppleves fortsatt som positivt at både salgs- og leieinntekter er i positiv 

utvikling, men virkningen av eventuelle pandemitiltak bekymrer administrasjonen. 
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- I diskusjonen ble det forespurt hvilke tiltak SINNs spisesteder har iverksatt 

tilknyttet matsvinn. Administrasjonen ba om å få komme tilbake med hvilke 
spesifikke tiltak som er iverksatt, samt hva som kan gjøres for å redusere matsvinn. 

 
Vedtak (enstemmig) 
 
Styret tok regnskap per 31.10.2021 samt utvalgte omsetningstall per 30.11.2021 til 
orientering. 

 
 
Sak 47/2021 Status velferdsavdelingen og velferdsløftet 
 

Administrerende direktør orienterte om status i velferdsavdelingen med bakgrunn i 
presentasjon utarbeidet av velferdssjefen.  Herunder følgende hovedpunkter; 
 
- Hva har skjedd i velferdsavdelingen siste 12 måneder med referanse til 

helseplanen som ble vedtatt i mai/juni 2020.   
- Hvilke erfaringer er høstet siste 16 måneder?   
- Framtidige planer for utvikling av velferdsavdelingen 
- Status i Smestad Studentbarnehage 

 
Styret berømmet utviklingsorienteringen i Velferdsavdelingen, og påpekte samtidig de 
muligheter som kan ligge i et samarbeid med fagmiljøer i HINN på flere områder.  
Videre etterspurte styret hvilke tanker en har for videre utvikling av samtaletjenesten, 
herunder muligheter for å ta i bruk gruppesamtaler som virkemiddel.  
Administrasjonen ba om å få kommer tilbake til sistnevnte. 
 
Videre orienterte prosjektleder for Velferdsløftet om status, erfaringer og anbefalinger 
tilknyttet en eventuell viderføring av Velferdsløftet inn i 2022.  Kort oppsummert; 
 
- Svært nyttige erfaringer er høstet. 
- Prosjektet har fyllt funksjonen med å ta om bord studenter på sosiale lavterskel-

aktiviteter. 
- Kvalitet i aktivitet er viktigere enn kvantitet. 
- Varierende engasjement på de ulike studiestedene 
- Prosjektet trenger noe mere tid før en kan konkludere på om dette er en tjeneste 

som SINN skal adoptere permanent.   
- Kontakt med studentene er en utfordring også i Velferdsløftet, nye digitale 

verktøyer bør vurderes utviklet. 
 

Styret ga ros til både spesifikke arrangementer og Velferdsløftet generelt.  Videre ble 
de spurt hvordan en kan ta med erfaringene fra Velferdsløftet inn i daglig drift?  
Spesielt ble det påpekt prosjektets rolle som fasilitator for studentaktivitet, mer enn 
som utførende part.  Tilknyttet sistnevnte ble samarbeidet med studentfrivilligheten 
påpekt.  Fra administrerende direktørs side ble det kommentert at prosjektet har en 
viktig funksjon med tanke på å stimulere til samarbeid på tvers av funksjonsområder 
og avdelinger i SINN. 
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Vedtak (enstemmig) 
 

Styret tok informasjonen om velferdsavdelingen og Velferdsløftet til orientering 
 
Sak 48/2021 Status boligprosjekter Hamar 

 
Bolig- og eiendomsdirektør orienterte om status i pågående boligprosjekter på Hamar 
som følger: 
 
Østregate/Seminargata: 
- Byggetrinn to i Østregate/Seminargata er godt i gang med ombygging av 

eksisterende bygg oppsetting av nybygg, totalt 56 hybelenheter (HE). 
- Det er inngått avtale om totalentreprise med Phillips Eiendom Hamar AS. 
- Husbanken har godkjent prosjektet i forkant av kontraktsinngåelse, søknad om 

utbetaling av 80% av tilskudd (ca. 14 mill kroner) og lån (ca. 33,5 mill kroner) er 
godkjent per 15. november 2021. 

- Planlagt ferdigstillelse juli 2022. 
 
Grønnegata 70: 
- Husbanken har godkjent prosjektet, 80% av tilskuddet er utbetalt (tilsvarende ca. 

1,5 mill. kroner).   
- Egenandel i prosjektet finansieres med egenkapital. 
- Det er inngått avtale om totalentreprise med GL Bygg AS. 
- Ferdigstillelse er desember 2021. 
- SINN er i dialog med Hamar kommune og Husbanken for endelige godkjenninger. 
 
Fredrik Monsensgate 21/23: 
- Rehabilitering av 235 HE fordelt på to byggetrinn 
- Husbanken har godkjent prosjektet, utbetalt 60% av tilskuddet, samt gitt tilsagn 

om lån på 93,1 mill kroner. 
- Byggetrinn 1 er ferdigstilt 1. november 2021, byggetrinn 2 planlagt ferdig 1. juli 

2022. 
- SINN er i dialog med Hamar kommune og Husbanken for godkjenninger. 
- Prosjektet går som planlagt, ingen uønskede hendelser med personskade. 
 
Vedtak (enstemmig) 
 Styret tok informasjonen om eksisterende byggeprosjekter på Hamar til orientering.  
 
 

Sak 49/2021 Status i kommersiell avdeling – bok og kantine 
 

Nytilsatt kommersiell sjef, Erling Høyem, presenterte seg selv, samt orienterte om 
status innenfor sine virksomhetsområder. 
 
Kantine 
- Har vært påvirket av mye sykdom siste to måneder, fleksibilitet blant de ansatte 

har sikret driften på en god måte. 
- Mange store arrangmenter siste måned, spesielt Elverum som oppnådde 250% av 

budsjettert omsetning i november. 
- Positiv utvikling i Studenten på Lillehammer.  Tilsvarende konsept er under 

planlegging også på Rena og Hamar. 
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Bokhandel 
- Deltatt på samling i Akademikakjeden, SINN bok ble hedret med to priser. 
- Forbereder semesterstart vårsemesteret 2022. 
- Gjennomført utviklingsorientert personalmøte 3. desember, stort engasjement. 
- Handlingsplan er under utarbeidelse. 

 
Styret etterspurte om SINN er engasjert i, eller kan ta en rolle tilknyttet salg av 
brukte bøker.  Videre ble det påpekt at SINN bok sine digitale tilbud framstår som 
tungvinte både for kunde og for SINN.  Kommersiell sjef kommenterte at det 
jobbes med Akademika for å se på bedre digitale løsninger. 

 
Framtidens møteplasser og spisesteder 
- Orientering om status i prosjektet 
- Elverum er utpekt som pilotprosjekt, målsetning om gjennomføring Q1-2022. 
- Jobber med framdriftsplan og finansiering av øvrige kantiner. 
- Vil prøve ut tilbud med fredagsåpent i Studenten med målgruppe studenter i 

alderen 18 – 20 år. 
 
Styret ønsker at det i et kommende styremøte redegjøres for hvordan SINNs 
spisesteder jobber for å redusere matsvinn. 

 
Vedtak (enstemmig) 
 
Styret tok informasjonen om SINN bok, SINNs spisesteder og prosjektet Framtidens 
møteplasser og spisesteder til orientering. 
 
 

Sak 50/2021 Studiestedsutvikling – Konseptvalgutredninger Hamar og Lillehammer 
 

Styremedlem Marit Torgersen orienterte om den pågående prosessen med 
konseptvalgutredninger for studiestedene Hamar og Lillehammer.  Det forventes at 
det konkluderes på anbefalte løsninger våren 2022 før KVU-ene kvalitetssikres av 
ekstern aktør.   
 
Presentasjonen fra møtet distribueres til styrets medlemmer i etterkant av møtet. 
 
Vedtak (enstemmig) 
Styret tok informasjonen om studiestedsutvikling på Hamar og Lillehammer til 
orientering. 

 
 

Sak 51/2021 Andre orienteringssaker 
 

Sykefravær: 
 

 
Sykefraværet har gått noe opp siden forrige styremøte, men ligger fortsatt under 
nivået i 2020.   
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Lønnsoppgjør 
Lokalt lønnsoppgjør for de ansatte i barnehagen er gjennomført i tråd med sentrale 
retningslinjer.   
 
Lønnsoppgjør for ledergruppen og administrerende direktør skjer gjennom møter i 
lønnsutvalget og i styremøtet. 
 
Andre HR-saker 
Nytt digitalt HR-system er i innfasing, erstatter tidligere manuelle løsninger. 
 
Nytt lønnssystem er igangkjørt og fungerer godt.  Innebærer at to årsavslutning må 
skje i to lønnssystemer. 
 
Arbeidsgruppe som har sett på arbeidstidsordninger i SINN har levert anbefaling til 
ledelsen.  Formålet for arbeidsgruppen har vært å kartlegge og å samkjøre 
arbeidstidsordninger som har vært ulike siden fusjonen. 
 
Organisasjon 
HR-sjef orienterte om nyansettelser, stillingsreduksjoner og ledige stillinger i SINN.   
 
Boliger til internasjonale studenter 
Bolig- og eiendomsdirektør orienterte om at SINN og HINN er i prosess for å finne gode 
samarbeidsløsninger i forbindelse med utleie av boliger til internasjonale studenter.  
Dette er en sak som styret sannsynligvis vil få tilbake til behandling ved en senere 
anledning.   
 
I all hovedsak handler saken om hvem som skal ta risikoen ved utleie til internasjonale 
studenter, og herunder ubalansen mellom disses tilstedeværelse i høst- og 
vårsemesteret.  I tillegg er det en realitet at myndighetenes høye ambisjonsnivå på 
området, innebærer at utfordringen kan bli større i årene som kommer. 
 
Vedtak (enstemmig) 
Styret tok informasjonen om HR-saker og om boligsituasjone for internasjonale 
studenter til orientering. 

 
 

REFERATSAKER 
 
Sak 52/2021 Referatsaker 
 

Referatsaker var lagt ut i Teams samtidig med innkallingen til styremøtet.  Saken ble 
ikke spesifikt kommentert. 

 
Vedtak (enstemmig) 
Styret tar referatsakene til orientering.    
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ØVRIGE SAKER 
 
Sak 53/2021 Eventuelt 
 

Styret lukket møtet for administrasjonen. 
 
Styreleder og leder i lønnsutvalget orienterte om lønnsoppgjøret for ledergruppen 
for 2021 som ble behandlet i møte i lønnsutvalget 9. desember 2021. 
 
Styreleder orienterte om lønnssamtale mellom administrerende direktør og 
lønnsuvalget i møte 9. desember 2021, og styret behandlet og besluttet 
administrerende direktørs lønnsoppgjør for 2021. 

 
Vedtak (enstemmig) 
 
Styret tok informasjonens om lønnsoppgjøret for ledergruppen til orientering.  Videre 
fastsatte styret ny lønn for administrerende direktør. 

 
 
Styret alene med administrerende direktør 
 

- Ble ikke gjennomført. 
 
Styret alene 

 
- Se sak 53/2021 

 
 
 
 
Lillehammer, 9. desember 2021 
 
 
 
 
Fatema Al-Musawi      Erik Ulateig 
Styreleder       Administrerende direktør 
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Forslagsskjema for enkeltstående forslag
Forslagstiller: Aurora Johanne Isaksen

Saksnummer: PM-21/50 Sakstittel: Omdirigering av midler fra semesteravgiften av 
SINN-styret 

Forslag til vedtak:

2. Parlamentet kommer med en offentlig uttalelse, med forbehold om redaksjonelle endringer for 
å kunne tilpasse «ordlyd» til uttalelsens formål.

Parlamentet er kritisk til SINN sitt vedtak om å «omprioritere midler fra semesteravgiften som 

tidligere har gått til StINN og studentsamfunnene» til videreføring av velferdsløftet på styremøtet 

9.desember. 

Parlamentet mener at det er etisk og økonomisk uforsvarlig av SINN å vedta et slikt 

budsjett, uten å inkludere eller informere StINN og studINN. Vedtaket er gjeldende fra 01.01.2022 

og vil føre til at StINN og studINN sammenlagt vil få betraktelig redusert budsjett for 2022. 

Konsekvensene av dette er at organisasjonene må endre på vedtatte eller forslag for budsjett 2022 

og planlagt aktivitet, noe som vil påvirke det sosiale tilbudet til studentene, StINN sine muligheter 

til å påvirke politiske i saker som omhandler studenter, fadderuken og studentfrivilligheten blant de 

engasjerte studentene i f.eks. studINN. 

En annen konsekvens av vedtaket og prosessen kan være en utilsiktet konkurransesituasjon 

mellom aktivitetstilbud i regi av SINN og eksisterende tilbud fra studentfrivilligeten. Dette oppleves 

som at SINN ønsker å overta studentdrevet aktivitet, noe som vil være en undergraving av 

studentfrivilligheten og studentdemokratiet.

I diskusjonen på styremøte 5 hos SINN ble problemstillingen angående hvordan dette kunne 

ramme enkeltgrupper i studentsamfunnene som ikke har oppstarte midler belyst. I denne 

sammenhengen svarte styret at «administrasjonen er av den oppfatningen av at dette kan ivaretas for 

de gruppene dette gjelder», uten noen videre begrunnelse eller konsekvensutredelse av 

problemstillingen eller vedtaket. 

Når man nå står i en situasjon der man planlegger for neste års aktivitet, men ikke har den 

økonomiske forutsigbarheten som det opprinnelig er planlagt for i 2022, kan man risikere at 

aktivitetsgrupper vil være mer restriktive om hvilke aktiviteter man tørr å gjennomføre nettopp på 

grunn av denne uforutsigbarheten. Dette kan bety at man reduserer aktivitetstilbudet mer enn 

nødvendig for å være sikre på at man ikke bruker mer enn den kapitalen man har tilgjengelig. Dette 

er enda en grunn for hvor uheldig det har vært at styret har fattet beslutning om en så stor 

omfordeling på slutten av året, hvor StudINN nå ikke har noen tid til å planlegge for 2022 basert på 

de nye rammene SINN-styret har satt.
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Derfor forventer Parlamentet at SINN åpner saken Budsjett 2022 for å reversere vedtaket 

gjort om «omprioriterte midler til velferdsløftet», til det kan bli tilrettelagt for en prosess som 

inkludere alle relevante parter. All drift av organisasjoner krever forutsigbarhet, dette gjelder også 

studentfrivilligheten. 

Begrunnelse for forslaget:

Hvorfor burde dette forslaget bli vedtatt? Hvilke fordeler gir det, og hvilke problemer løser det?

Konsekvenser av forslaget:
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